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1. Opening en mededelingen 

 Hoksbergen opent de vergadering.  

 Verdegaal is aanwezig i.p.v. Steinhaus.  

 Stappers meldt dat bij de Gordiaanse knoop heel veel mensen rechtdoor rijden over de 
Stroomzijde. Dit terwijl het goed is bebord. Het projectbureau tipt de Politie. 

 Verduijn spreekt zijn verbazing uit over het niet naleven van regels door de weggebruikers. 

 

2. Verslag vorige vergadering (20 maart 2014) 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt onder dankzegging vastgesteld. 

 

Wat treft de actielijst wordt opgemerkt: 

 Alle acties zijn uitgevoerd.  

 Actie 38 heeft nog niet tot actie door de BEL Combinatie geleid. Verdegaal geeft aan dat het 
fietspad langs het water overgaat in een voetpad, wat een gevaarlijke situatie oplevert. Hoksbergen 
zal het nogmaals aankaarten. Verder kan het Projectbureau niet gaan. Het ligt immers buiten het 
plangebied van De Blaricummermeent. 

 Niet als actiepunt opgenomen is het laten bekijken van de toekomstige fietsroute langs de 
Stoomzijde door een verkeerskundige. In de toekomst ligt de fietsroute over de ventweg langs de 
Stroomzijde. Deze kruist de Floris V dreef bij de Gordiaanse knoop. 

 

3. Woonrijp maken deelplannen A en C1 

 De bouwkeet van Aalberts nabij De Oorsprong heeft voor de nodige tumult gezorgd bij een 
bewoner van De Oorsprong. Inmiddels zijn de gemoederen bedaard.  

 Blauwhoed is voor nabij gelegen locatie (o.a. grasveldje) bezig met herontwikkeling. 

 Deelplan C1 is zo goed als geheel woonrijp gemaakt. 

 Bimo (Van Wijnen) is bezig met herontwikkeling van 2 tweekappers in deelplan C1. 

 In reactie op vraag van Croonen geeft Fray aan dat er een tussendoorsteek komt tussen de 
woonstraten van deelplan C1. 
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 Fray geeft verder aan dat er paaltjes komen tussen ingang speelterrein naast technische ruimte 
WKO-systeem en de weg. Dit met het oog op de veiligheid van spelende kinderen. 

 In najaar 2014 worden bomen langs Floris V dreef geplant ter hoogte van deelplan C1. 

 Begin november 2014 wordt gestart met de realisatie van de definitieve duiker van de grenssloot 
onder de Floris V dreef. Hiervoor zal de Floris V dreef ca. 2 maanden moeten worden afgesloten. 
Communicatie over planning volgt op het Bewonersportaal. Bekeken wordt of er voor fietsers een 
oplossing mogelijk is. 

 

4. Voortgang planontwikkeling De Blaricummermeent 

 De planontwikkeling voor deelplan B vordert gestaag. Hoksbergen laat impressies zien van de 
woningen die er gaan komen c.q. mogelijk komen (als overeenstemming wordt bereikt over 
grondverkoop). O.a. Meacasa gaat nog een set woningen realiseren. 

 In reactie op de vraag van Giezen wanneer de Floris V dreef 50 km/u wordt, wordt vanuit het 
Projectbureau aangegeven dat dat zal gebeuren zodra de ventwegen gereed zijn. Tot die tijd is de 
snelheid 30 km/u. 

 Wagemakers geeft een korte update wat betreft de uitgifte van vrije kavels. Blauwhoed heeft er in 
deelplan A 2 verkocht. De gemeente heeft er in deelplan B 2 bijna verkocht. Daarnaast zijn er ca. 6 
onder optie, waarvan 1 in deelplan A en 5 in deelplan B. De markt trekt nadrukkelijk aan. 

 In reactie op een vraag van Verduijn over de herontwikkeling (5 rijwoningen op 3 bouwnummers 
i.p.v. 1 vrijstaande woning en een tweekapper) naast het appartementengebouw aan het 
Cederplein, wordt vanuit het Projectbureau aangegeven dat dit binnen de kaders van het geldende 
Uitwerkingsplan past. Blauwhoed start eerdaags met de verkoop. 

 

5. Toekomst Klankbordgroep Verkeer 

 Hoksbergen geeft een toelichting op het discussiestuk over Burgerparticipatie bij ontwikkeling en 
realisatie van De Blaricummermeent. Aanleiding is dat de huidige Klankbordgroep niet meer 
representatief is voor de toekomst. 

 Hoksbergen heeft het o.a. over de participatieladder.  

 Giezen geeft aan dat ‘Informeren’ al goed werkt via het Bewonersportaal. 

 ‘Raadplegen’ vindt plaats in de Klankbordgroep. Dat kan worden gecontinueerd. 

 ‘Adviseren’ is voor een deel van de onderwerpen de participatievorm van de toekomst. Giezen 
geeft aan dat de besluitvorming hierdoor vertraagd. Hoksbergen geeft aan deze vorm voor 
sommige onderwerpen kan worden gekozen. De gemeente stelt de onderwerpen vast en de 
kaders waarbinnen advisering kan plaatsvinden. Stappers geeft aan dat er echt sprake moet zijn 
van tweerichtingsverkeer. Er zal dus ook geluisterd moeten worden. 

 ‘Coproduceren’ is toegepast met het ontwerp van het eerste speelterrein. 

 ‘Meebeslissen’ past niet bij locatieontwikkeling. Mogelijk wel in beheerfase. 

 Insteek van de gemeente is altijd de participatievormen ‘Informeren’ en ‘Raadplegen’ toe te passen 
en incidenteel ‘Adviseren’ en ’Coproduceren’. En onderwerpen voor deze 2 laatste 
participatievormen zullen expliciet worden gemaakt. 

 Vervolgens wordt m.n. gesproken over de uitgangspunten zoals geformuleerd op pagina 8. 

 Maximaal 6 bewoners en 3 vertegenwoordigers vanuit gemeente. Totaal 9 personen, zodat de 
grootte werkbaar is. 

 Er zal voor gezorgd moeten worden dat ook nieuwe deelgebieden vertegenwoordig zijn. Hiertoe is 
roulatie benodigd. Er wordt voor gekozen de samenstelling jaarlijks te herijken. 

 Er vindt een selectie plaats door de gemeente om ervoor te zorgen dat er gemotiveerde bewoners 
zitting hebben. Een ieder zal een motivatie moeten schrijven waarom hij/zij wil deelnemen in de 
Klankbordgroep. 

 Giezen geeft aan dat de namen en telefoonnummers ook op het Bewonersportaal zouden moeten 
staan, zodat bewoners contact met hen kunnen opnemen. Goed idee. 

 Besluit of Klankbordgroep doorgaat als de ontwikkeling van de wijk gereed is nemen als het zover 
is. Niet aan de voorkant regelen dat het dan stopt. 

 Hoksbergen geeft aan dat de Klankbordgroep 2.0 voorgezeten zal gaan worden door de 
projectwethouder. 
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 Hoksbergen geeft aan dat hij de opmerkingen volgende week zal verwerken in de eindversie, 
welke naar de leden van de Klankbordgroep worden gestuurd. Tegelijkertijd gaat het document ter 
besluitvorming naar B&W. 

 Verduijn geeft aan enkele redactionele opmerkingen te hebben op het document. Deze stuurt hij 
deze week nog toe.  

 Er zijn verder geen vragen. Het is een helder stuk. De keuzes die door de gemeente worden 
gemaakt zijn logisch. 

 Verduijn geeft verder aan dat VVE Rivierkant graag een zoveel als mogelijk een adviserende rol 
van Klankbordgroep ziet. 

 Voor de bewoners zal een kortere, wervende tekst worden geschreven, waarin m.n. de 
toegevoegde functie van de Klankbordgroep wordt benadrukt. 

 Hoksbergen geeft aan dat in december 2014 alle bewoners worden bijgepraat over de ontwikkeling 
(presentatie door het Projectbureau) en dat aansluitend een borrel wordt gehouden met het oog op 
ontmoeting. 

 In reactie op vraag van Verduijn geeft Hoksbergen aan dat de ondernemers van BusinessPark27 
minder passen op bijeenkomst voor bewoners. 

 Verduijn geeft verder aan dat de huidige vertegenwoordigers van de wijk zullen moeten bekijken 
wie doorgaat en wie niet. 

 

6. Rondvraag 

 Verduijn geeft aan dat wat de VVE Riethof betreft de Gordiaanse knoop weg mag. 

 Verduijn vraagt om aandacht voor onkruid op bruggen; Fray pakt dit op. 

 Verdegaal vraagt aandacht voor de toegankelijkheid van de Bijvanck. De relatie tussen beiden 
wijken is in zijn ogen te gering. Hoksbergen geeft aan dat de Raad in het verleden keuzes heeft 
gemaakt een tweetal aansluitingen van De Blaricummermeent op de Bijvanck niet te realiseren. 
Daarmee zijn de kaders waarbinnen het Projectbureau haar werk moet doen gesteld. Om e.e.a. 
weer bespreekbaar te maken is een benadering richting politiek een mogelijkheid. 

 Verdegaal vraagt naar de aanleg van de definitieve lantarenpalen. Fray geeft aan dat dit gebeurt bij 
het woonrijp maken. 

 Giezen geeft aan dat er op het Plataanplein enkele tegel los liggen. Fray geeft aan dat dat t.b.v. 
nog te plaatsen lantarenpalen is. 

 Giezen geeft aan dat er nog steeds hard wordt gereden op de Erfgooiersdreef. Zij vraagt om 
blokken c.q. wegversmalling. Fray pakt dit op. 

 Giezen vraagt aandacht voor stopbord nabij Cederplein. Verduijn geeft aan dat dit aan beide zijden 
van de weg zou moeten staan. Fray pakt dit op. 

 Stappers vraagt of de voorrangssituatie bij wegversmalling op Floris V dreef nabij Erfgooiersdreef 
omgedraaid kan worden. Fray pakt dit op. 

 Stappers vraagt of verkeerskundige naar aantakking ventweg op Floris V dreef kan kijken. Fray 
pakt dit op. 

 Stappers wijst op een aantal dode bomen langs de Floris V dreef. Fray is hiermee reeds bezig. 

 Verduijn geeft aan dat de cederboom op het Cederplein dood is. Fray geeft aan dat deze in het 
voorjaar 2015 wordt vervangen. 

 

7. Sluiting 

Hoksbergen sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar inbreng. 
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Actielijst 
 

 

 

 

Nr. Datum Actie Deadline Actiehouder 

38 20-3-2014 Signaal over fietsverbinding door De Bijvanck 
doorgeven aan BEL Combinatie. 

1-11-2014 Fray en 
Hoksbergen 

43 9-10-2014 Tippen Politie over veelvuldig rechtdoor over 
Stroomzijde bij Gordiaanse knoop. 

1-11-2014 Hoksbergen 

44 9-10-2014 Toezenden redactionele opmerkingen. 11-10-2014 Verduijn 

45 9-10-2014 Verwerken opmerkingen en toezenden eindversie 
aan Klankbordgroep en B&W. 

17-10-2014 Hoksbergen 

46 9-10-2014 Onkruid op bruggen. 1-12-2014 Fray 

47 9-10-2014 Wegversmalling op Erfgooiersdreef. 1-12-2014 Fray 

48 9-10-2014 Stopbord nabij Cederplein. 1-12-2014 Fray 

49 9-10-2014 Omdraaien voorrangssituatie bij wegversmalling op 
Floris V dreef nabij Erfgooiersdreef. 

1-12-2014 Fray 

50 9-10-2014 Verkeerskundige laten kijken naar aantakking 
ventweg op Floris V dreef. 

1-12-214 Fray 


